



CONGRATULATIONS

A CO₂-neutral world? A first-class, durable and therefore sustainable product, sustainably produced? This is how e-mobility must be! We are convinced that clean mobility begins with clean charging technology and we will take the first step together with you.

Manufacturing a JUICE BOOSTER 2 generates 84 kg of carbon dioxide, including adapters and transport. One tree will absorb around 120 kg of carbon dioxide in its first 10 years.

Which is precisely why JUICE is committed to planting one tree for every JUICE BOOSTER 2 it produces. This certificate is a small acknowledgement of your contribution as a JUICE customer. After all, if we are in a position to help make the world a better place, surely we should jump right in and do something about it?

Very best wishes from your JUICE team

HERZLICHE GRATULATION

Eine CO₂-neutrale Welt? Ein erstklassiges, dauerhaftes und damit nachhaltiges Produkt, nachhaltig produziert? So muss E-Mobilität sein! Wir sind der Überzeugung, dass saubere Mobilität mit sauberer Ladetechnik beginnt und machen gemeinsam mit Ihnen den ersten Schritt.

Die Herstellung eines JUICE BOOSTER 2 generiert inklusive Adapter und Transport 84 kg CO₂. Ein Baum absorbiert in den ersten zehn Jahren seines Lebens rund 120 kg CO₂.

Deshalb pflanzt JUICE Für jeden produzierten JUICE BOOSTER 2 einen Baum. Sie als Kunde erhalten dieses Zertifikat als Anerkennung Ihrer Unterstützung. Denn wenn wir die Welt ein bisschen besser machen können, dann sollten wir nicht zögern, das zu tun.

Herzlich, Ihr JUICE-Team

Tree Certificate

ONE TREE HAS BEEN DONATED AND PLANTED.

Thank you for being awesome and for helping to save our wonderful planet.

This is to certify that we have planted a new tree in the designated reforestation area on your behalf, guaranteeing that production of the JUICE BOOSTER 2 is completely carbon-neutral.

Danke! Sie sind grossartig und unterstützen unseren geliebten Planeten. Hiermit bestätigen wir, einen neuen Baum im bezeichneten Aufforstungsgebiet gepflanzt zu haben. Damit garantieren wir, dass die Produktion des JUICE BOOSTER 2 vollständig klimaneutral erfolgt.



Want to know more? Check it out for yourself at
Schauen Sie sich den aktuellen Stand an auf
www.juice-world/forest



Christoph Erni
CEO of JUICE TECHNOLOGY AG

